
Protokoll ledarmöte Rasbo IK innebandy 2023-03-14 

1) Mötets öppnande, 

Närvarande: Fredrik Lövgren, Felix Esevik, Daniel Lifvendahl, Jenny Westerbergh, Fredrik 

Sadjak, Johan Lindgren, Johan Eriksson, Max Samuelsson, Christoffer Eriksson, Niklas Dahlin, 

Jimmy Olsson, Johan Grinsvall, Felix Pettersson 

   

 

2) Val av sekreterare 

Jenny 

3) Säsongen som varit 

A-laget - Grattis till platsen i div 1! 

P12/13 – Har fått in fler spelare under säsongen, det är många på träningarna. Har haft 

roligt! Köpt målvaktskläder.  

P10/11 – Det rullar på bra. Ska spela Mälarenergi cup i april. Låg i toppen i båda serierna 

innan jul, men har varit tyngre nu. 

F10-13 – 10-12 st som alltid kommer på träningarna. Kommer vara kvar i 4-4-serie ett år till. 

Tycker det är kul. Fixat målvaktskläder. 

F16/17 – 10-12 st, kul, mycket lek 

P15 – 25 st, spelar poolspel, Ska spela Bälinge cup i Vattholma i april 

P16/17 – startade med 16 st, nu 29 st spelare. Ska ev dela upp sig i två lag till hösten. 

Damlaget – inte gått så bra denna säsong, laget skulle inte ha gått upp.  

U-laget – liten trupp, 11-12 st, svårt att få bra träningar, men de som är med är mycket aktiva 

och det har gått bra för laget. 

 

4) Material 

Några lag saknar kaptensbindel, kan ev få från andra lag.  

Bortaställ, fått godkänt att köpa in 3 ställ, vita med vita ränder. Delas med fotbollen. 

Det kommer vara två bytesdagar per år, en på våren och en på hösten.  

Tvätta västarna – vi gör ett schema över vilka som ska göra detta.  

Vi får inte ha saker i fläktrummet pga brandrisken. Vi ska fixa garderober i lilla konferensen 

där man kan lägga material. Byta förråd med fotbollen så allt material får plats. 

 

5) Matchvärdar 

Vi har köpt nya västar som det står matchvärdar på. Felix fixar schema till A-lagsmatcherna i 

god tid innan säsongsstart. Åldersgräns 13 år för att sitta sargvakt. Barn som sitter sargvakt 

ska ha glasögon. 

 

6) Träningstider  

De flesta är nöjda med de tider de har idag. Damlaget vill ha träningar 1,5 timme nästa 

säsong. P15 fortsätter gärna träna i IFU, även damlaget vill träna där. Ev behöver något mer 

lag träna där. Fredrik söker tider i andra hallar och lägger ett förslag på träningstider. 

 

7) Sargsponsorer 

Felix E har underlag.  

 



8) Klubbsmart 

Vi ska nu sälja klubbsmart istället för klubbrabatten. Det blev en del diskussion om fördelar 

och nackdelar med detta. Klubbsmart är ett digitalt häfte, det är inte datumstyrt utan gäller 6 

månader från det datum du tecknar avtalet. Man kan uppdatera häftet själv när det går ut. 

Det är ett ganska nystartat häfte och det kommer in fler mataffärer och andra företag 

successivt. Vi behöver en lista över vilka företag som finns i appen nu. Häftet kostar 220 kr, 

100 kr går till sektionen, 50 kr går till laget och resten går till klubbsmart. Förslag på att 

ledarna inte ska behöva sälja häften, lagen får bestämma detta själva.  

Förslag kom på att sälja bingolotter istället. 

  

9) Övrigt 

Fler personer behövs i sektionsstyrelsen, vi vill att en person per lag är med. Ska ha möten en 

gång per månad då vi går igenom olika punkter; material, ekonomi osv. Har man många idéer 

är det bra. Teams som komplement är bra, kan underlätta för en del att vara med. 

Omklädningsrummet som gjordes iordning förra året har blivit förstört, loggor nedrivna. Två 

omklädningsrum ska göras om och målas i Rasbos färger.  

 

10) Mötet avslutat 

 

 

 


